
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 7. december 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 171
Ministeren bedes gøre rede for, hvor mange sager vedrørende skatteforhold
for danske ansatte i flybranchen tilknyttet udenlandske bemandingsbaser,
SKAT har behandlet i de sidste tre år, jf. artiklen ”SAS kræver skattetjek af ri-
valer” (Politiken den 5. december 2012). Ministeren bedes samtidig oplyse det
beløb, som disse sager samlet har indbragt den danske stat i ekstra skatte-
indtægter.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Henning
Hyllested (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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